
Zápis z plenární schůze SRPŠ konané 21. 09. 2023 

 

Místo konání:  jídelna ZŠ a MŠ Svatobořice-Mistřín 
Přítomni:  Mgr. Zbyněk Mašek, ředitel školy; Mgr. Jarmila Maradová, zástupkyně ředitele; 

pedagogický sbor; Michaela Kyněrová, předsedkyně SRPŠ; Jitka Janošťáková, 
místopředsedkyně SRPŠ; členové SRPŠ - rodiče žáků ZŠ v usnášení schopném 
složení, prezenční listy založeny u třídních učitelů 

 
Program: 

1. Uvítání ředitelem školy a předsedkyní SRPŠ 
2. Volba členů do školské rady  
3. Seznámení s novinkami školy, plánovaných akcích, představení nových pedagogů 
4. Seznámení s hospodařením SRPŠ za školní rok 2022/2023  
5. Rozpočet a plánované výdaje na školní rok 2023/2024  
6. Informace k tanečnímu kurzu pro žáky 9. tříd 
7. Informace o získané dotaci a plánované žádosti o další dotaci z rozpočtu obce 
8. Různé 
9. Přednáška školní psycholožky – Mgr. Kateřina Procházková 

 
 
Ad 1,3) Uvítání a seznámení s novinkami školy, plánovanými akcemi a představení pedagogů 

− Pan ředitel Mgr. Zbyněk Mašek a předsedkyně SRPŠ paní Michaela Kyněrová přivítali přítomné 
rodiče a pedagogy. Pan ředitel představil paní učitelku Mgr. Sabinu Gazdovou, která se vrátila 
z rodičovské dovolené a má třídnictví v 6.A. 

− Rodiče byli seznámeni s nově otevřenou přípravnou třídou – tzv. nultým ročníkem pro 
předškolní děti. Škola plánované otevření dalšího oddělení školní družiny. Vše je v procesu 
povolování, ale na dobré cestě. 

− Pan ředitel zmínil akce školy, které by se měly uskutečnit ve školním roce 2023/2024. 

− Oznámil důvody volby nových členů do školské rady. Předsedkyni školské rady paní Kyněrové a 
členovi školské rady panu Novotnému skončilo volené období. Výborem SRPŠ byli navrženi paní 
Kyněrová, paní Čičáková a pan Novotný. Pan ředitel požádal rodiče, aby zaškrtli na hlasovacích 
lístcích dva kandidáty, které by chtěli ve školské radě. 
 

Ad 2) Volba členů školské rady 

− Školská rada má zastoupení 3 členů z řad rodičů. V loňském roce byla do školské rady zvolena 
paní Jitka Janošťáková, na volební období 3 let. V letošním roce vypršelo členství dvěma členům, 
a to předsedkyni školské rady paní Kyněrové a členu školské rady panu Novotnému. Zájem o 
členství vyjádřili z řad rodičů bývalí členové, tj. Kyněrová a Novotný a nově paní Čičáková. Tito tři 
kandidáti byli uvedeni na hlasovacích lístcích. 

− Na volbu dohlížely členky volební komise z řad pedagogů 

− Zvoleny byla paní Michaela Kyněrová s počtem 80 hlasů a paní Ing Terezie Čičáková s počtem 76 
hlasů. Pan Miroslav Novotný získal 47 hlasů. 

− Veškeré podklady k volbě členů jsou založeny u pana ředitele. 
 
Ad 4) Seznámení s hospodařením SRPŠ za školní rok 2022/2023  

− Předsedkyně seznámila s hospodařením minulého školního roku, podklady budou k nahlédnutí 
na webu školy pod záložkou SRPŠ. Zhodnotila úspěšný ples obce a SRPŠ a poděkovala všem 
rodičům, kteří si zakoupili lístky a podpořili tak SRPŠ, potažmo děti, kterým finance jdou. 

− Pokud by někdo z rodičů chtěl nahlédnout do účetnictví není problém, jen je potřeba spojit se 
s paní účetní Silvií Mikéskovou a domluvit se na termínu. 



 
Ad 5) Rozpočet a plánované výdaje na školní rok 2023/2024  

− Na výboru SRPŠ byl schválen rozpočet, který byl rodičům předložen. Členský příspěvek se 
zvyšovat nebude, zůstává ve výši 500,- Kč. Výdaje které jsou rozpočtovány ve výši 273.000,- Kč, 
budou na příjmové straně dorovnány ze zůstatku z minulých let ve výši 96.000,- Kč. Případné 
úpravy rozpočtu během roku budou schvalovány výborem dle platných stanov. Rozpočet je 
přílohou tohoto zápisu. 

 
Ad 6) Informace k tanečnímu kurzu pro žáky 9. tříd 

− Zahájení tanečních bude 03. 10. 2023 v 18.00 hodin na KD. Taneční povede zkušená taneční 
lektorka Mgr. Adriana Koplíková. Závěrečná je naplánována na 06. 01. 2024, hrát bude skupina 
V-Band z Hovoran. Tato akce je uzavřená společnost pro rodiny tančících žáků. Další informace a 
zájem ze stran žáků proberou třídní důvěrníci na dnešních třídních schůzkách ve třídách. 
Podrobné informace budou s rodiči probrány na první zahajovací hodině tanečních, kde je nutná 
účast rodičů. 
 

Ad 7) Informace o získané dotaci a plánované žádosti o další dotaci z rozpočtu obce 

− Předsedkyně informovala přítomné rodiče o získané dotaci od obce na rok 2023 ve výši 50.000,- 
na lyžařské vybavení. Zakoupeno bylo 9 lyžáků a 8 lyží, které děti využily již letos na lyžařském 
výcviku. Doplaceno z peněz SRPŠ bylo 6.723,- Kč. Opět uvedla možnost zapůjčení lyžařského 
vybavení i mimo kurz pro veřejnost. Toto zapůjčení je již zpoplatněno, peníze jdou na seřizování 
lyží. 

− Pro rok 2024 zkusíme opět požádat o dotaci na lyžařské vybavení, nově na vybavení pro florbal, 
který má na škole obrovský úspěch. Zkusíme požádat i o finance na mantinely, díky kterým by se 
mohly na škole konat i florbalové turnaje. 

 
Ad 8) Různé 

− Předsedkyně před koncem schůze, upozornila na nezájem některých důvěrníků, podílet se na 
práci ve výboru SRPŠ. Doporučila proto, aby se rodiče domluvili mezi sebou a v případě, že ve 
funkci nechtějí být, navrhnou nového člena výboru a odsouhlasí si ho na následujících třídních 
schůzkách. 

− Závěrem poděkovala předsedkyně spolu s panem ředitelem rodičům za účast a zvolení nových 
členů do školské rady. 
 

Ad 9) Přednáška školní psycholožky – Mgr. Kateřina Procházková 

− Školní psycholožka paní Mgr. Kateřina Procházková seznámila rodiče v krátké přednášce s riziky, 
jímž jsou děti v dnešní době vystaveny a snažila se rodičům poradit, jak rozpoznat, že se něco 
s dětmi děje, jak reagovat a kde hledat případnou pomoc. 

 
 

 
 

 
 

Zapsala: Michaela Kyněrová, předsedkyně SRPŠ 

 

 

 


